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ČESKO: Za následující slova mě možná budou někteří z Vás kamenovat, někteří možná
odhlásí odběr kanálů Paralelně, ale k čertu s tím. Paralelně nevzniklo kvůli tomu aby od
vás dostávalo lajky, ale aby lidem otevíralo oči a hledalo pravdu a cestu. Když jsem ve
středu 28 srpna sledoval tiskovou konferenci politické strany PRO, nestačil jsem se divit.
Na jedné straně dělá Jindřich Rajchl rozhovor se Scottem Ritterem, americkým vojenským
analytikem, který mluví o tom, že kolektivní západ ovládaný Američany nás kdykoliv
obětuje ve prospěch svých zájmů a na druhé straně jeho kolega Petr Vacek řekl na tiskové
konferenci pořádané k zářijové demonstraci, že jsou stranou „západních demokratických
hodnot“.

Jaké západní demokratické hodnoty, jejichž je zastáncem myslí Petr Vacek? Green-deal? Gender?
Woke culture? Multikulturalismus a další? Vždyť se proti nim v zápětí vymezuje.

Dále řekl, že z „východu“ k nám přišlo vždy jen utrpení, drancování, bída a ponižování.

Kdyby nás v roce 1945 neosvobodila rudá armáda, kdy při osvobozování Československa přišlo o
život přes 140 tisíc Rusů, tak tady dnes nejspíš Petr Vacek nestál, protože by nacistický teror možná
nepřežili ani jeho rodiče. To, že se realizace komunistických ideálů moc nepovedla, to víme, ale
přesto byla naše republika za komunismu naprosto soběstačná, patřily nám výrobní podniky, byli
jsme schopni vyrobit i jaderné elektrárny, turbíny, stavěly se přehrady a infrastruktura, vyváželi jsme
naše výrobky a potraviny. Postavily se byty pro občany a v zásadě jsme neměli dluhy. Jak jsme na
tom dnes? Dnes si koupíte polské křehčené kuře v německém supermarketu a zapijete ho
francouzskou vodou z kohoutku. Vše je rozprodáno, vše je v cizích rukou a my se neustále hlouběji
zadlužujeme právě ve jménu „západních“ hodnot.

A ještě jedna věc mě překvapila. Všichni víme jakou podlost vláda udělala, když schválila okupační
smlouvu z Američany. Petr Vacek se k okupační smlouvě vyjádřil, že jsme si měli vyjednat „lepší
podmínky“. Okupační smlouva je zlo, které je potřeba odmítnout a v první řadě neměla ani vzniknout
a ne se snažit si vyjednat lepší okupační podmínky.

Předseda PRO Jindřich Rajchl tvrdí, že na Václavák mají lidé přijít kvůli sobě, a ne kvůli němu. Jenže
říká, že díky tomu, že lidé přišli na Václavák, tak mu tím dali mandát, aby byl mluvčím vlastenecké
scény. Co je vlasteneckého na tom, co řekl jeho kolega Petr Vacek včera na tiskové konferenci?
Jindřich Rajchl také tvrdí, že ten, kdo nedorazí na demonstraci, je spoluzodpovědný za to, co se v
naší zemi děje. Ne Jindřichu, nedělej nás spolu zodpovědné za to, že nepodporujeme západní
hodnoty, že nesouhlasíme s tím, že z Ruska přišlo jen zlo a že jsme proti okupační smlouvě. Vím, že
mě za to vy, kteří stojíte pravidelně každou neděli v šest večer na Rajchlově profilu na značkách
budete nejspíš nenávidět. Že o mě budete mluvit jako o agentovi který všechno rozkládá, stejně jako
teď někteří plivou jedovaté sliny na právníky z PRO Libertate, kteří se rozhodli ze strany PRO odejít s
tím, že důvodem byly dlouhodobé neshody s prezentací strany a jejím směřováním.
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Zkuste zapojit své kritické myšlení. Chcete to od těch, kteří podporují Fialu, tak myslete kriticky
všemi směry. A ještě něco. Jindřich Rajchl říká, že je potřeba urychleně vyměnit kapitána na
potápějícím se Titaniku. Jako jachtař vám říkám, že vyměnit kapitána na potápějící se lodi ničemu
nepomůže. Nejdřív je potřeba ucpat díry a vyčerpat vodu z podpalubí. A kdybych to měl říct slovy
Rajchlovy fotbalové terminologie, tak výměna hráčů na hřišti, bez změny pravidel hry, hru nezmění.
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